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Rok založení: 1913
Klubové barvy: červená, bílá, modrá
Stadion: Městský stadion Srbská - kapacita 10 200 diváků 
Úspěchy: 1x mistr Československa (1977/1978)

FC ZBROJOVKA BRNO

Brněnský celek si prošel v minulé sezoně 
krušným obdobím. Vše se nastartovalo po 
změně majitele a nástupu nového lodivoda 
Martina Svědíka. Známý trenér nastolil 
v klubu novou éru a se vše projevilo i 
výsledkově. Ze sestupových vod se v 
závěru Zbrojovka posunula na poklidnou 
sedmou pozici. 

S novým ročníkem vyhlásil ambiciózní 
celek jasný cíl, kterým je postup do nejvyšší 
soutěže. Tomu odpovídají i hráčské změny, 
které proběhly. Zbrojovka představila hned 
deset nových posil. Mezi novými tvářemi 
najdeme ostřílené ligové hráče Jana 
Jurošku, Jakuba Klímu, Patrika Čavoše či 
Bienvenue Kanakimanu. Ze Slovenska poté 
dorazil šestadvacetiletý forvard Martin 
Rymarenko, jenž stihl v nejvyšší soutěži 

u našich východních sousedů nasázet 
během dvou let pětadvacet branek. 

I v rámci přípravy se Zbrojovce dařilo. 
Po úvodní remíze se Zlínem si Brňané 
poradili se slovenskými Michalovcemi 
1:0, Wieczystu Krakow přehráli 2:1, Tychy 
rozstříleli vysoko 8:2 a v generálce poté 
uspěli s Polonií Bytom 3:0. Nejlepším 
střelcem přípravy se stala se třemi 
brankami další nová akvizice Oliver Velich. 

BRANKÁŘI
1 Adam Hrdina   12.02.2004
24 Dominik Sváček  24.02.1997
78 Ondřej Prodělal  29.11. 2005

OBRÁNCI
3  Kaká   16.10. 2004
17 Daniel Kutík   12.05. 2004
18 Denis Granečný  07.09.1998
22 Patrik Haitl   01.03.1998
23 Jakub Šural   01.07.1996
25 Tomáš Břečka  12.05.1994
26 Filip Vedral   26.04.1997
32 Jan Juroška   02.03.1993
39 Jakub Klíma   28.08.1998
44 Filip Štěpánek  12.01.1999
66 Stanislav Hofmann  17.06.1990
77 Lucas Kubr   25.02.2004

ZÁLOŽNÍCI
11 Martin Rymarenko  09.04.1999
13 Jiří Texl   03.01.1993
14 Tadeáš Vachoušek  11.01.2004
20 Lukas Saal   17.02.2006
21 Ondřej Pachlopník  14.02.2000
27 Filip Blecha   16.07.1997
29 Patrik Žitný   21.01.1999
32 Jan Hellebrand  02.03.2002
68 Jakub Janetzký  12.06.1997

ÚTOČNÍCI
7 Filip Večeřa   04.01.2006
9 Oliver Velich   12.06.2001
10 Jakub Selnar   13.04.2000
16 Adam Kronus   29.07.2002
19 Bienvenue Kanakimana  28.12.1999
99 Justin Araujo-Wilson  26.08. 2002

REALIZAČNÍ TÝM
Martin Svědík   Hlavní trenér
Jan Baránek   Asistent trenéra
Jiří Saňák   Asistent trenéra
Pavel Zavadil   Asistent trenéra
Tomáš Čechovič Trenér brankářů
Vlastimil Hrubý   Trenér brankářů
Jakub Fikar   Kondiční trenér
Libor Došek   Vedoucí mužstva
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SK DYNAMO 
ČESKÉ BUDĚJOVICE
SOUPISKA 2024/25

Colin Jan

Michal Pavel Dmytro

Emil

Mohamed

Mamadou Filip Tuguldur Martin

Nicolas

Marek

Anthony

Jiří

Sebastien David Dominik

Maxence Martin AntonínJan

Michal

25. 02. 2004 (21 let) 02. 01. 2007 (21 let)

10. 11. 1994 (30 let) 26. 02. 2000 (25 let) 15. 11. 2006 (18 let)

13. 03. 1998 (27 let)

06. 02. 2004 (21 let)

22. 08. 1997 (27 let) 21. 12. 2001 (23 let) 19. 01. 2005 (20 let) 06. 09. 2003 (21 let)

17. 08. 1988 (36 let)

26. 02. 2004 (21 let)

20. 09. 2005 (19 let)

12. 03. 1992 (33 let)

09. 08. 2000 (24 let) 30. 06. 2003 (21 let) 25. 03. 2005 (20 let)

08. 02. 2000 (25 let) 01. 02. 2002 (23 let) 22. 04. 1998 (27 let)12. 02. 2003 (22 let)

04. 05. 2003 (22 let)

ANDREW VOLEK

HUBÍNEK OSMANČÍK ARTYMOVYCH

TISCHLER

ASAIDI

KONE FIRBACHER GANTOGTOKH PRÁŠEK

GOROSITO

SMEJKAL

KHELIFA

SKALÁK

BÖHM KRCH LOUŽECKÝ

RENOUD DOUDĚRA VANÍČEKBRABEC

NĚMEČEK

Hlavní trenér
Pedro RESENDE

Masér
Daniel CETTL

Trenér brankářů
Hugo FARIA

Lékař
MUDr. Martin HELD

Asistent trenéra
Miguel SANTOS

Kustod
David TOMÁŠEK

Manažer A-týmu
Ivo TÁBORSKÝ

Lékař
MUDr. Karel ŠUSTR

Fyzioterapeut
Pavel JŮN
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Českobudějovické Dynamo má od minulého pondělí nové trenérské vedení. Do Chance 

Národní Ligy vstoupí jihočeský celek pod vedením trenérského týmu Pedro Resende, 

Miguel Santos a Hugo Faria. Pojďme si tuto trojici v krátkosti představit. 

Do českobudějovického kádru zamířila v  minulém týdnu tři nová jména. Černobílý dres 

oblékla již v  generálce s  Příbramí trojice nováčku Anthony Khelifa, Maxence Renoud a 

Mohamed Asaidi. Pojďme si nové českobudějovické akvizice v krátkosti představit.

SEZNAMTE SE: NOVÉ TRENÉRSKÉ 
VEDENÍ A-TÝMU

SEZNAMTE SE: NOVÍ HRÁČI

Pedro Resende  se na trenérskou dráhu 

přesunul po své hráčské kariéře, kterou 

strávil v nižších portugalských soutěží a ná-

sledně poté v Lucembursku. Právě v Lucem-

bursku nastartoval svoji kariéru trenéra. Po 

štacích u mládeže se následně přesunul i do 

mužské kategorie, kde slavil největší úspě-

chy v posledních dvou sezonách, kdy dva-

krát opanoval lucemburskou ligu s klubem 

Differdange 03 a zahrál si tak i evropské 

poháry. Teď již osmačtyřicetiletý Portuga-

lec připravuje jihočeské Dynamo na start v 

Chance Národní Lize. „Práci v Dynamu vní-

mám jako projekt. Dynamo má obrovskou 

historii, je pro mě klub první ligy a budeme 

tvrdě pracovat na tom, abychom klub co 

nejlépe znovu rozjeli,“ říká Pedro Resende. 

„Práce s hráči, v tomto prostředí mě baví. 

Musím ale říci, že před sebou máme ještě 

hodně práce,“ přidává svůj pohled nový čes-

kobudějovický kouč. 

Miguel Santos  je jedenačtyřicetiletý kouč, 

který působil na portugalské fotbalové scéně. 

Postupně si prošel několika portugalskými 

celky jako asistent, jako hlavní kouč vedl napří-

klad mládežnické celky v Braze. V posledních 

letech poté nabíral další zkušenosti jako tre-

nér ženského týmu Famalicaa či Bragy. Teď je 

na startu nové výzvy v jihočeském klubu. 

Hugo Faria bude v klubu působit jako asistent 

trenéra i jako videoanalytik. Hugo Faria je mla-

dým trenérem, který si prošel mládežnickými 

výběry Famalicaa či Bragy, kde se zaměřoval i 

na individuální práci s hráči. Českobudějovic-

ké Dynamo bude jeho první zahraniční štací. 

Good luck in Dynamo, coaches!

Na prahu první štace mimo své rodiště sto-

jí  Anthony Khelifa. Devatenáctiletý zadák je 

držitel francouzského i alžírského občanství, 

a právě dres druhé zmíněné národnosti oblé-

ká na reprezentační úrovni. Khelifa spojil svoji 

dosavadní fotbalovou cestu s francouzským 

klubem Ajaccio, jehož barvy poprvé oblékl již 

ve čtyřech letech. Postupně si cestu prokle-

stil až do seniorské kategorie, v barvách své-

ho mateřského celku stihl v rámci A-mužstva 

zasáhnout do pěti duelů. Další starty v seni-

orském fotbale už bude přidávat za Dynamo.

„Moje pocity jsou skvělé, jsem nadšen z toho, 

že můžu podepsat svou první profesionální 

smlouvu tady s Dynamem a tím dokázat dů-

věru, kterou ve mě má,“ říká na úvod angažmá 

Anthony Khelifa. 

Daleko bohatší fotbalovou cestu už má za se-

bou Maxence Renoud. Pětadvacetiletý ofen-

zivní záložník v mládeži vystřídal několik celků 

napříč Francií. Během své seniorské cesty 

prošel Renoud kluby jako Grenoble, Lausanne 

či Marignane GCB. Teď se vydává Renoud na 

jih Čech, bude na sobě nosit černobílý dres 

Dynama.   „Jsem moc rád, že jsem se připojil 

ke klubu s velkou historií. Nemůžu se dočkat, 

až začnu hrát na hřišti a dám do toho všech-

no, abych pomohl klubu vrátit se tam, kde si 

zaslouží být,“ přidává své prvotní dojmy po 

podpisu i Maxence Renoud. 

Mohamed Asaidi je jedenadvacetiletý belgic-

ký zadák. Svůj fotbalový život prozatím prožila 

nová českobudějovická akvizice v dresu dva-

náctinásobného mistra Belgie - Unionu Saint-

-Gilloise. Postupně se Asaidi propracoval až 

do týmu do 23 let, ve kterém naskakoval i v 

poslední sezoně. Teď se vydává za novou vý-

zvou, čeká ho první zahraniční angažmá.   

Jsem šťastný a hrdý, že jsem podepsal svou 

první profesionální smlouvu s klubem. Těším 

se na zahájení sezony v nových barvách,“ za-

končuje Mohamed Asaidi. 
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CÍTÍM MOTIVACI VĚCI ZMĚNIT, 
NASTARTOVAT NOVOU ETAPU, ŘÍKÁ 
ANTONÍN VANÍČEK 

Tondo, v týmu jsi nějaké tři týdny. Jak vše za-

tím hodnotíš?

Všichni v klubu mě přijali skvěle. Zázemí i hřiště, 

na kterých trénujeme, jsou na vysoké úrovni. 

Zatím jsem moc spokojený. 

Proč ses nakonec rozhodl pro přestup na jih 

Čech? 

Rozhodování nebylo jednoduché, ale České 

Budějovice mi nabídly důvěru. Cítil jsem, že je 

to prostředí, kde mohu být platným hráčem, 

kde se budu moci dále posouvat. Byl to krok, 

který mi dával smysl i z dlouhodobější perspek-

tivy. Nakonec jsem dal na pocit, který jsem z 

toho měl. 

Kdy proběhl první kontakt mezi tebou a klu-

bem? 

Vše kolem mé budoucnosti řešil můj manažer 

Jiří Müller, kterému plně důvěřuji. Věděl jsem, 

že klub má vážný zájem, což pro mě hrálo vel-

kou roli. Pak už to bylo celkem rychlé. 

S jakými cíli vůbec přicházíš? Myslím týmo-

vé i individuální. 

Co se týče týmových cílů, tak věřím, že máme 

na to, abychom byli konkurenceschopní a hráli 

fotbal, který bude bavit fanoušky. Chceme být 

silní a počínat si sebevědomě. Individuální cíle si 

nechám pro sebe, ale každý rok se chci posou-

vat a mít více gólů i asistencí. 

V médiích se nemluvilo o klubu v poslední 

době úplně dobře, neodrazovalo tě to? 

Samozřejmě je to velké téma. Mně jde hlavně o 

to, že tady cítím motivaci věci změnit, nastar-

tovat novou etapu a přispět k tomu, aby se klub 

zvedl a vrátil se tam, kam patří. 

Na jihu Čech si několikrát nastoupil jako pro-

tihráč. Vybaví se ti nějaký moment ze Stře-

leckého ostrova? 

Ano, vybaví hned! Otázku pojmu trošku z druhé 

strany. Hráli jsme tu domácí zápasy kvalifikace 

na evropský šampionát do 21 let. Hned první 

zápas jsem tu dal gól. Pro mě opravdu nezapo-

menutelný zážitek. 

Přicházíš ve svých sedmadvaceti letech. V 

kabině jsi téměř jeden z nejzkušenějších. 

Já si již troufám i říci, že se za zkušeného i po-

važuji. Pro mě je ale věk jen číslo, budu se sa-

mozřejmě komukoliv z kabiny pomáhat. 

Druhou ligu jsi hrál už minulý rok. Jak tuto 

soutěž vnímáš? 

Ano, minulou sezonu to pro mě byla první zku-

šenost s druhou ligou. Soutěž vnímám jako vel-

mi fyzicky náročnou, často nevyzpytatelnou. 

Není zde prostor na chyby, každý bod rozho-

duje. 

Odehrál jsi řadu ligových duelů, zahrál sis i 

na evropském šampionátu do 21 let. Přichází 

stále hladový Antonín Vaníček po úspěchu? 

Samozřejmě. Řeknu to takhle. Tonda Vaníček 

bude vždy hladový po úspěchu. 

Máme za sebou přípravné období, které 

bylo turbulentní. Jak se za ním ohlížíš? 

Ano, velmi intenzivní příprava. Hodně se toho 

měnilo, ale myslím si, že jsme z toho vytěžili 

maximum. Byla to dobrá zkouška nejen po fy-

zické stránce, ale i mentálně, protože jsme se 

museli rychle adaptovat na různé situace. 

Byla ale kratší, vyhovuje ti to více? Odehráli 

jsme navíc čtyři duely. 

Každý hráč chce hlavně hrát, takže kratší pří-

prava mi osobně vyhovuje. Každý duel nám 

něco ukázal a posunul nás dál. Každý zápas měl 

jiný charakter, což bylo pro nás cenné. Ukázali 

jsme, že máme sílu ,ale pořád je na čem pra-

covat. Důležité je, že jsme se posouvali zápas 

od zápasu. 

V pátek nám liga startuje, je z týmu cítit na-

těšenost? 

Velká! Jsem rád, že můžu být součástí týmu, 

který má ambice a chuť se ukázat. 

Čeká nás souboj s favorizovaným Brnem. 

Hned výzva na úvod. 

Brno má silný tým a bude to těžký zápas, ale 

přesně tyhle výzvy mám rád. My se na ten duel 

připravíme co nejlépe a půjdeme do něj s re-

spektem, ale taky se zdravým sebevědomím. 

Věřím, že máme na to být konkurenceschopní 

+ extra motivace pro mě je, že v Brně mám jed-

noho z nejlepších kamarádů..

Ptám se nových hráčů již tradičně, tato 

otázka nebude chybět i v tvém případě. Je 

něco, co bys rád vzkázal fanouškům? 

Ano, určitě. Fanouškům bych chtěl říci, že vě-

řím, že budeme hrát atraktivní fotbal, který 

bude bavit. Proto bych byl rád, kdyby jich na 

Střeleckých ostrov chodilo hodně, byli pozitiv-

ní a byli to fanoušci Dynama, kteří náš poženou 

za úspěchem. Těším se na vás!

Posílení útočné činnosti, to si českobudějovický klub slibuje od Antonína Vaníčka. 

Sedmadvacetiletý křídelník se před novým ročníkem upsal českobudějovickému celku. 

Autor 140 ligových startů v rozhovoru pro klubový web vysvětlil důvody přesunu do 

českobudějovického klubu, zavzpomínal na své povedené momenty na Střeleckém 

ostrově a ohlédl se za přípravným obdobím. 
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PETR BENÁT: BYL TO ROK
PLNÝ POZNATKŮ A ZKUŠENOSTÍ

Petře, jak celkově hodnotíte uplynulou sezó-

nu v naší mládežnické Akademii?

Z mého pohledu to byla to sezóna plná cen-

ných poznatků a zkušeností, a to v pozitivním 

i negativním slova smyslu. Věřím, že jsme si ji 

s kolegy v Akademii dostatečně zanalyzovaly 

tak, abychom byli v dalších letech ještě lepší 

organizací.

Jaké byly hlavní cíle Akademie pro tuto se-

zónu a do jaké míry se je podařilo naplnit?

Naším primárním cílem zůstává výchova hráčů 

pro profesionální fotbal, v tomto ohledu může-

me být spokojeni, za poslední tři roky se nám 

podařilo vyprodukovat celkem 13 odchovanců, 

kteří nastupují v 1. nebo 2. lize. To je určitě sluš-

né číslo. 

Máte s trenéry nastavené i nějaké konkrétní 

cíle napříč věkovými kategoriemi?

Naše mládežnické kategorie se chtějí v utká-

ních prezentovat hrou v rámci námi nastave-

ných herních principů, především však chce-

me stále rozvíjet schopnosti a dovednosti 

samotných hráčů. Snažíme se tedy mezi sebou 

neustále komunikovat tak, abychom si sjedno-

tili pohled na fotbal nebo třeba i řešení kon-

krétních herních situací.

Právě s některými trenéry Akademie jste 

v uplynulých měsících absolvovali několik 

zahraničních stáží, kde všude jste byli a jaké 

poznatky jste si odsud odvezli?

V průběhu sezóny jsme absolvovali celkem tři 

zahraniční stáže. V říjnu jsme byli s šéftrené-

rem úseku malého fotbalu Petrem Čížkem 

v německém Hoffenheimu, v prosinci pak se 

všemi hlavními trenéry kategorií U14 až U23 v 

anglickém Leicesteru. V březnu jsme s trenéry 

přípravek a mladších žáků odletěli do dánské 

Kodaně, kde jsme strávili pět dnů v akademii 

Gentofte FA, která se zaměřuje výhradně na 

hráče ve věku šest až třináct let. Každá ze stá-

ží nás něčím obohatila a byla zajímavá. Už dříve 

jsem zmiňoval, že tyto stáže miluju a zároveň 

nenávidím. Miluju proto, že nám dávají možnost 

poznat, jakým způsobem se dá s talentovanými 

fotbalisty skutečně pracovat a rozvíjet je, také 

mi je však smutno z faktu, jak moc za těmito vy-

spělými fotbalovými zeměmi zaostáváme. Sluší 

se zde poděkovat všem našim trenérům, kteří 

se rozhodli některou ze stáží absolvovat, učini-

li tak na vlastní náklady a s vědomím, že chtějí 

poznatky obohatit nejen sebe, ale samozřejmě 

i Akademii jako organizaci, toho si moc vážím! 

Věřím, že nasbírané zkušenosti a informace 

naši Akademii opět o něco posunou.

Co pro Vás byla největší výzva v právě skon-

čené sezóně 2024/2025?

Musím zmínit organizaci mezinárodního tur-

naje Budweis International Cup kategorie U15, 

který se odehrál v srpnu na Složišti. Díky pod-

poře Statutárního města České Budějovice a 

dalších partnerů jsme v našem městě přivítali 

mládežnické akademie takových věhlasných 

velkoklubů jako FC Bayern Mnichov, Leicester 

City FC a další. Jednalo se o vůbec první turnaj 

takového formátu, který kdy mládež SK Dyna-

mo pořádala a nás moc potěšilo, že se setkal s 

velkým ohlasem nejen u fanoušků, ale i samot-

ných klubů.

Plánujete turnaj v budoucnosti znovu zorga-

nizovat, mohla by se z něj stát tradice?

My bychom samozřejmě moc rádi. Měli jsme 

tento záměr i v letošním roce, nicméně k or-

ganizaci turnaje tohoto formátu je nutné při 

takové kvalitě soupeřů nabídnout i odpovídají-

cí a reprezentativní podmínky. Do areálu se v 

posledních letech moc neinvestovalo, já však 

věřím, že s jeho převodem do správy Jihočes-

kého kraje se toto změní a my tak v létě 2026 

budeme moci podobný turnaj opět zorganizo-

vat.

Jak vůbec vnímáte převod Složiště pod Ji-

hočeský kraj?

Vnímám to jednoznačně pozitivně! Složiště je 

úžasné místo s velkým potenciálem a ani jeden 

z předchozích majitelů si prostě nemohl dovo-

lit rozvíjet jej tak, jak by si zasloužilo. S převo-

dem areálu pod Jihočeský kraj se naskytnou 

jiné možnosti, především pak v oblasti dlouho-

dobých investic. Věřím, že zde v průběhu let 

může vzniknout na poměry naší republiky něco 

mimořádného! Přiznám se, že všem nám, kteří 

jsme na Složišti dnes a denně, to dodalo novou 

energii a motivaci do další práce!

Prozradíte, co se na Složišti nyní chystá no-

vého?

V současné době probíhá kompletní regene-

race všech travnatých hřišť. S lidmi ze Spor-

tovního zařízení města České Budějovice, kte-

ré bude areál spravovat, jsme v pravidelném 

kontaktu a řešíme nejnutnější věci v rámci 

zabezpečení běžného provozu. Nyní by napří-

klad měly být pořízeny bezpečnostní fotbalové 

branky různých velikostí, navazovat bude re-

konstrukce workout hřiště před budovou. Už 

jenom toto jsou investice v řádech statisíců až 

jednotek miliónů korun, které bychom si v Aka-

demii dříve prostě nemohli dovolit. Věřím, že 

bychom se během několika měsíců mohli do-

čkat i dalších hřišť, které nutně potřebujeme. 

Vše samozřejmě potřebuje svůj čas, nepůjde 

to udělat rychle a hned, ale vyhlídky pro rozvoj 

Složiště jsou to nyní mnohem lepší, než byli v 

minulých letech.

Pojďme na sportovní výsledky jednotlivých 

kategorií, jak byste je zhodnotil?

Znovu musím připomenout, že naším hlavním 

Klubová mládež se již připravuje na následující sezonu. Jak hodnotí uplynulý rok ředitel 

Akademie Petr Benát? Co mu udělalo největší radost a jaké jsou plány Akademie do 

budoucna? Začtete se do rozhovoru.
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cílem je samotný rozvoj hráčů a jejich příprava 

pro profesionální fotbal. Jsem si však vědom 

skutečnosti, že fotbalová veřejnost výsledky, 

respektive umístění jednotlivých kategorií sle-

duje. Všichni vnímáme a samozřejmě si vážíme 

týmových úspěchů našich žákovských katego-

rií. Mistrovský titul v kategorii U14, stejně tak 

druhá místa v ligových soutěžích kategorií U15 

a U12, jsou jistě velkým úspěchem a mě samo-

zřejmě hlavně těší, jakým způsobem se pre-

zentovali. Co je však pro nás mnohem důleži-

tější, že se zde profilují skutečně zajímaví hráči. 

Velmi dobře si však vedly i dorostenecké kate-

gorie. Čtvrté místo kategorie U17 v Celostátní 

lize dorostu je vůbec nejlepší za poslední roky, 

stejnou pozici obsadila i kategorie U16 hrající 

soutěž převážně s o rok staršími soupeři, což 

je také výborný výsledek! Relativně v klidu ode-

hrála svou soutěž kategorie U18 a také nejstar-

ší kategorie U19, jejíž kádr tvořili oproti ostat-

ním týmům převážně hráči mladších ročníků.

Zmínil jste úspěch kategorie U14, které se 

podařilo téměř po třiceti letech v žákovské 

kategorii vyhrát mistrovský titul…

Ročník 2011 navázal na úspěšnou loňskou se-

zónu, kdy dokázal zvítězit i v České lize žáků 

kategorie U13. Kluci zvládli výborně přechod 

na velké hřiště a troufám si tvrdit, že byli ve 

své soutěži opravdu dominantní. Svůj potenciál 

potvrzovali v průběhu celé sezóny a odměnou 

jim bylo i vítězství v republikovém finále se Sig-

mou Olomouc. Osobně cítím silnou vazbu mezi 

trenéry i jednotlivými hráči, vytvořili opravdu 

skvělý tým a všem patří velké poděkování za to, 

jakým způsobem nás reprezentovali. 

Blízko vítězství v České lize žáků byla i kate-

gorie U15, které stačila k titulu v posledním 

domácím utkání s Mladou Boleslaví remíza. 

Přišla však jediná porážka v nadstavbové 

části.

Naše nejstarší žákovská kategorie odehrála 

úžasnou nadstavbou část ligové soutěže. Vy-

hrát dvanáct utkání ze čtrnácti v konkurenci 

nejlepších českých klubů je skvělý počin a ur-

čitě svědčí o kvalitě týmu i jednotlivců. Chápu, 

že po posledním utkání byli všichni obrovsky 

zklamaní, protože jejich vysněný cíl byl oprav-

du blízko, nicméně si myslím, že by měla kluky 

podobná zkušenost do budoucna spíše posílit. 

Fotbal není jen o vítězstvích, ale i porážkách. 

Právě z nich je pak potřeba vzít si i to pozitivní 

a třeba se zamyslet, co jsem mohl udělat jinak 

tak, abych se stal příště vítězem. Kluci si tohle 

nyní prožili a v další kariéře jim to může pomoci.

Vyrůstá v žákovských kategoriích výjimeč-

ná generace?

To se teprve uvidí. Každopádně nás těší, že v 

republikovém měřítku patří naše žákovské 

kategorie mezi nejlepší, je to odraz výborné 

práce našich přípravkových trenérů a v ne-

poslední řadě i práce trenérů v regionálních 

klubech. Je potřeba říct, že v našich starších 

žákovských kategoriích sdružujeme již hráče z 

celého regionu, proto úspěchy žákovských ka-

tegorií vnímám především jako úspěch celého 

jihočeského mládežnického fotbalu. 

Je součástí úspěšných výsledků i zájem nej-

větších českých klubů o hráče naší Akade-

mie?

Ano, je tomu tak. Jenom z ročníku 2010 ode-

jdou nyní do pražských klubů celkem tři naši 

hráči. Může se to zdát nepříjemné, osobně si 

však myslím, že každý je nahraditelný a naše 

zkušenost je taková, že se později vyprofilují 

jiní talentovaní hráči. Navzdory současné si-

tuaci v A mužstvu jsem přesvědčen, že mladí 

hráči mají větší šanci prosadit se do profesi-

onálního fotbalu přes náš klub. Větší smysl mi 

tak dává, pokud si nejlepší české kluby koupí 

našeho mladého hráče ohraného v první nebo 

druhé lize jako skutečnou posilu, nikoliv jako 

jednoho z mnoha do kategorie U16. Ale to je 

pouze můj názor a zkušenost z mé dosud krát-

ké funkcionářské kariéry. Rozhodnutí vždy ne-

cháváme na hráči a jeho rodičích. My chceme 

mít možnost představit talentovaným hráčům 

naši cestu a plán. Pokud se pak nerozhodnou 

pro nás, nese zodpovědnost za sportovní roz-

voj hráče již jeho nový klub. Všem odcházejícím 

klukům však vždy přejeme jen to nejlepší a na 

Složišti jsou vždycky vítáni.

Jakou roli v odchodu hráče může sehrát 

hráčský agent a jak je vůbec vnímáte na 

úrovni mládežnického fotbalu?

Hráčské agenty vnímám jako součást fotbalo-

vého prostředí a troufám si říct, že se všemi 

máme férové vztahy. Úplně nesdílím názor, že 

náctiletý hráč se dnes v naší mládeži bez slu-

žeb fotbalového agenta neobejde, o tomto si 

ale rozhodují výhradně rodiče. Za nás každo-

pádně platí, že ke každému hráči přistupujeme 

bez ohledu na skutečnost, zda ho agent zastu-

puje či nikoliv, směrodatní jsou pro nás vždy 

zákonní zástupci. Jinak v případném odchodu 

hráče do jiného klubu může agent samozřejmě 

sehrát zásadní roli, může to však být i opačně, 

kdy hráče přesvědčí, aby u nás zůstal. I tuhle 

příjemnou zkušenost máme. 

Jak byste zhodnotil ženskou sekci, Petře?

Naše dívčí sekce se neustále vyvíjí a my se na 

to snažíme reagovat. V uplynulé sezóně jsme 

kvůli vysokému počtu dívek v dorosteneckém 

věku přihlásili divizi žen tak, aby měly všechny 

naše hráčky pravidelné vytížení. Letos tak však 

již neučiníme, protože sportovně na toto zatím 

nejsme připraveni. Naše ženy odehrály výbor-

nou sezónu ve II. lize a jako nováček v ní obsa-

dily skvělé třetí mužstvo, nicméně celý ročník 

se z různých důvodů potýkaly s nedostatkem 

hráček. Potřebujeme zde vytvořit početněj-

ší kádr a samozřejmě i větší konkurenci. To 

bude již úkol pro nové trenéry Tomáše Kupku 

se Zbyňou Německým, ze zdravotních důvodů 

totiž museli skončit dosavadní trenéři Víťa Sle-

pička a Jirka Filouš. Oběma patří poděkování 

za odvedené služby. V dívčí dorostenecké ka-

tegorii se bohužel po loňském postupu nepo-

dařilo nejvyšší soutěž udržet, bereme to jako 

fakt a je potřeba nyní sportovně zapracovat 

na tom, abychom příště byli lépe připraveni. Z 

výše zmíněných důvodů jsme se rozhodli od 

nové sezóny založit tým mladších žákyň WU13, 

který by nám měl vytvořit pro věkově navazu-

jící dívčí družstva dostatečnou základnu. Bu-

deme tak nyní mít tři dívčí mládežnické týmy 

WU13, WU15 a WU18 a jedno dospělé ženské 

družstvo. Stále platí, že děvčata jsou nedílnou 

součástí naší organizace a chceme tuto sekci 

dále rozvíjet.

Představíte nám v krátkosti připravované 

projekty Akademie na sezónu 2025/2026?

Jistě. Rozhodně budeme pokračovat ve spo-

lečném projektu s našimi partnerskými kluby. 

Vzdělávací semináře, workshopy pro rodiče i 

trenéry, ukázkové i specializované tréninky, to 

je výčet akcí, kterými se společně snažíme roz-

víjet fotbal v regionu. Určitě budeme pokračo-

vat ve vzdělávacích seminářích pro naše mla-

dé hráče, ať už z oblasti finanční gramotnosti, 

problematiky sociálních sítí nebo prevence 

proti sázení a gamblingu. Kromě dalších tradič-

ních akcí jako jsou naše fotbalové kempy nebo 

příměstské tábory, se chceme více zaměřit na 

spolupráci s mateřskými školami, pro ně bude-

me nově organizovat miniturnaje a další akce 

včetně osvědčených a oblíbených pohybových 

hodin. V neposlední řadě budeme i nadále pod-

porovat některé vybrané charitativní projekty. 

Chcete něco říct závěrem?

Chtěl bych ještě jednou srdečně poděkovat 

hráčům, trenérům i zaměstnancům za jejich 

reprezentaci Akademie v uplynulé sezóně 

na hřišti i mimo něj, rodičům pak za podporu 

svých dětí! Velké poděkování za podporu patří 

nejen našim největším partnerům, Statutární-

mu městu České Budějovice a Jihočeskému 

kraji, ale i těm, kteří se nás rozhodli podpořit 

menšími částkami. Velice si toho vážíme a 

všem moc děkujeme!
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